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Pranosti ky
- březen
• Březen - za kamna vlezem.
• V březnu vítr břízy fouká.
• V březnu vítr, v dubnu déšť - pak jistě 

úrodný rok jest.
• Březnové slunce má krátké ruce.
• Lépe od hada bý�  uštknut, než v 

březnu od slunce ohřát.
• Jestli březen kožich stáhl, duben rád 

by po něm sáhl.
• V březnu prach a v dubnu bláto - 

sedlákovi roste zlato.
• Březen bez vody - duben bez trávy.
• Suchý březen, studený duben, mok-

rý máj - bude v stodole ráj.
• Jak prší v březnu, tak také v červnu.
• Kolik mlh v březnu k nebi stoupá, 

tolik bude ještě mrazů po velikono-
cích.

• Březen suchý, duben mokrý a květen 
větrný pytle obilím a sudy vínem na-
plní.

• Panská láska, ženská chuť a březno-
vé počasí není stálé.

Uzávěrka příští ho 
čísla:

22. 3. 2022
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V březnu oslaví své krásné jubileum

 paní  DANIHELOVÁ MAGDALENA
  MUSILOVÁ EVA
  PAPEŽOVÁ EVA
  ŽÁČKOVÁ JIŘINA
  ŽÁKOVÁ VĚRA

 pan  HOŠEK JOSEF
  KOLOVRATNÍK JAN
  KOVAŘÍK JAROSLAV
  NOVOTNÝ LUBOŠ
  ŠEMRO DUŠAN

Všem výše uvedeným přejeme vše nejlepší, plno
životních radostí  a mnoho dalších let spokojeného života.
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Sedmého února proběhla v Senior klubu 
beseda s prof. MUDr. Věrou Adámkovou, 

CSc. na téma "České zdravotnictví v boji proti 
Covid-19". Přístup paní profesorky Adámko-
vé byl velmi profesionální, odborný, vlídný a 
lidský. Posluchači se dozvěděli mnoho zajíma-
vých, nových i užitečných informací, které se 
netýkaly pouze Covidu-19. Děkujeme panu 
starostovi Ing. Janu Kubíkovi za uskutečnění 
besedy a paní prof. MUDr. Věře Adámkové, 
CSc. za příjemně strávené odpoledne. A pro-
tože paní Věra Adámková je opravdu význam-
ná osobnost, tak jsme si nemohli nechat ujít 
příležitost udělat s ní krátký rozhovor.

Neodpustím si na úvod otázku, jak se Vám 
líbilo v Loučovicích?

Musím se přiznat, že jsem Loučovice ž do této 
návštěvy znala jenom prostřednictvím staros-
ty této obce, pan ing. Jan Kubíka, který říká, 
že v obci žijí skvělí lidé, aktivní senioři a že pro 
obec pracuje rád. Mně se v Loučovicích velmi 
líbilo, seznámila jsem se s některými členkami  
Klubu seniorů, s některými proběhla diskuse  
na téma Zdraví  a COVID.  Dámy byly skvělé, 
aktivní, iniciativní  a na místě se ještě domlu-
vila další  akce, na téma uměleckého světa, 
kterou pan starosta zajistí.

Zajímá mě Váš názor na nemoc COVID 19. Je 
to v současné době problém více společen-
ský než medicínský?

Ráda bych Vám řekla, že je to již „pouze“ pro-
blém společenský, ale není tomu tak.  COVID 
19 zůstává i problémem zdravotnickým. Stá-
le máme v nemocnicích pacienty s těžkým

průběhem, kteří potřebují podporu dýchání, 
intenzivní péči. Na druhou stranu není možné 
rezignovat na péči o ostatní pacienty a nevě-
novat dostatečnou pozornost dalším nemo-
cem.
Musíme se dále starat o prevenci nemocí 
oběhového systému, tedy dbát na správnou 
výživu a také na pohyb, kde doporučujeme 
aerobní pohybovou aktivitu, tedy nejlépe chů-
zi. Chůze je skvělým pohybem, protože kromě 
dobrých bot nepotřebujeme jiné vybavení. 
Chodit můžeme kdykoli, prakticky kdekoli a 
zcela jenom podle svých schopností. Už lékaři 
ve starém Řecku doporučovali jako prevenci 
nemocí chůzi.

Zdraví obecně je souhrnem více faktorů, kte-
ré jsou pro Vás ty hlavní?

Rizikové faktory nemocí dělíme na ovlivnitel-
né, tedy takové, které můžeme ovlivnit svým 
životním stylem a na neovlivnitelné, tedy ta-
kové, které, bohužel nemůžeme životním sty-
lem zásadně ovlivnit (třeba genetické vlohy).
Takže u těch ovlivnitelných je třeba dále upo-
zorňovat na nutnost správné výživy, fyzického 
pohybu, nekouření a tak dále.
Naše česká populace stále přijímá více energie 
než je třeba (tedy jíme více než potřebujeme), 
složení naší stravy není ideální, přijímáme 
více tuků, i když v posledních asi 15 letech se 
zvyšuje příjem rostlinných tuků olejů), rovněž 
konzumujeme více cukrů než je třeba. Naopak 
bychom chtěli zvýšení příjmu vlákniny s převa-
hou zeleniny, což se obecně nedaří.
Rovněž  pohyb naší populace  není uspokojivý, 
lidé  přeceňují jakýkoli pohyb,  ale abychom 
mohli  říci, že ten den jsem se „ hýbali“ je

třeba vykonat požadovanou  pohybovou  akti-
vitu alespoň 30 minut soustavně.
Je třeba si uvědomit, že normální je nekouřit, 
ale přes všechna doporučení stále kouří zhru-
ba 25 % dospělé populace. 
Změna životního stylu by nám výrazně zlep-
šila výskyt třeba nemocí oběhové soustavy, 
ale jenom neradi se vzdáváme svých zajetých 
zvyklostí.

Jste členkou podvýboru pro myslivost, rybář-
ství, včelařství, zahrádkářství a chovatelství, 
věnujete se nějakému z uvedených oborů 
aktivně?

Volněčasové aktivity mají být doplňkem naše-
ho života, já sama jsem členkou Českomorav-
ské myslivecké jednoty, jinak podporuji všech-
ny ostatní zájmové skupiny.

Co pro Vás znamenají obecně volnočasové 
aktivity?
Nemám na ně tolik času, kolik bych jim chtěla 
věnovat, ale to je dilema každého zaměstnan-
ce ve zdravotnictví. Jinak velmi podporuji po-
hybové aktivity, tedy třeba turistiku, jízdu na  
kole, skvělé  je cvičení  v místních organizacích 
Sokola a podobně.

Jsme na počátku roku 2022, co považujete v 
tomto roce za nejdůležitější?
Přeji všem hlavně zdraví, protože zdraví je 
pro nás každého nejdůležitější,  bez zdraví  se  
nedají  ani  dělat  volnočasové  aktivity, ani 
pracovat, ani navštěvovat zajímavá místa naší  
krásné republiky. 

- Za LOUČOVICKÝ ZPRAVODAJ se ptal  Daniel 
Hovorka -

ROZHOVOR S PROF. MUDR. VĚROU ADÁMKOVOU, CSC.
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Paní zima nás pomalu opouští a milosrdný 
sníh , který doposud zakryl a přikryl kde 

co, zmizel ve Vltavě a vrátí se až s koncem 
roku. Čeká nás úklid. Jarní úklid. A teď při slo-
vě „nás“ nemám na mysli jen zaměstnance 
našich technických služeb, ale i členy spolků 
a všech lidí kterým na vzhledu obce a svého 
okolí záleží.
Zároveň s úklidem běžného nepořádku bude 
zahájen  i „úklid“ autovraků, které hyzdí řadu 
obcí, tu naši nevyjímaje. Konečně po dvou 
novelách silničního zákona je jasné , že obce 
mohou od ledna 2022 s autovraky po odtažení 
disponovat a po uplutí lhůty, která je přesně 
stanovena s autovrakem volně nakládat, tedy 
provést ekologickou likvidaci, nebo případně 
autovrak prodat. A to je pro pořádek v obcích 
dobrá zpráva.

- Mgr. Daniel Hovorka, tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

VELKÝ A MALÝ ÚKLID
OD PLECHOVKY PO AUTOVRAKY

Pouhý jeden den po slavnostním ceremo-
niálu, který zahájil Zimní olympijské hry v 

Pekingu se Loučovicích sportovalo na tradiční 
Bobykiádě. Sobota 5. února sice nebyla díky 
panujícímu klimatu a sněhovým podmínkám 
úplně ideální, ale to sportovce, pořadatele a 
realizační týmy nemohlo odradit. Soutěžilo 
se pouze v disciplíně sjezd na tři měřená kola. 
Absolutním, vítězem se stal Šimon Vojtíšek, 
který tak obhájil loňské vítězství. Připojujeme 
gratulaci a děkujeme všem za účast.
Obec Loučovice děkuje realizačnímu týmu za 
skvělou organizaci a loučí se prostřednictvím 
upraveného olympijského hesla „ Citius, Alti-
us, Fortius – Rychleji, Výše, Silněji“ a hlavně s 
úsměvem :)

- Mgr. Daniel Hovorka, tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

BOBYKIÁDA 2022

ŘÁDKOVÁ INZERCE:
-PŘIJMEME ŘIDIČE DOMÍCHÁVAČE 
BETONU A KONTEJNEROVÝCH AUT
-NÁKLADNÍ DOPRAVA NAD 7,5 t
-PLATNÝ PROFESNÍ PRŮKAZ ŘIDIČE NUTNÝ
-PRACOVIŠTĚ FRYMBURK, K DOJÍŽDĚNÍ 
SLUŽEBNÍ AUTO NEBO PHM DO VAŠEHO 
VOZU
-ČISTÝ MĚSÍČNÍ PŘÍJEM DLE VÝKONU 
25-35 000 Kč
-NÁSTUP BŘEZEN 2022 
NEBO DLE DOHODY
-HLAVNÍ PRACOVNÍ POMĚR 
NEBO NA DOHODU, VHODNÉ I PRO 
DŮCHODCE V KONDICI

-DALŠÍ INFO PŘI OSOBNÍM JEDNÁNÍ 
KONTAKT - 732 368 345, 603 357 459
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Jsou města kde se konají pověstné karneva-
ly. Asi ty nejvyhlášenější se pořádají v Be-

nátkách a Rio de Janeiru. Ten náš není ani tak 
slavný a výpravný, ale má za sebou osmnácté 
narozeniny, a tak dovršil věk dospělosti. Pro-
gram každého karnevalu je radost, společná 
radost za odcházející zimou. Ta naše karne-
valová radost, přesněji radost našich ratoles-
tí s doprovodem dospělých letos připadá na 
neděli 6. března od 15:30 v KD Loučovice. Na 
děti, které mohou tančit, soutěžit a veselit se 
se těší pořadatelé a klaun Hugo.
(Vstupné obvyklé: děti ZDARMA dospělí 50,-
Kč).

- DH a JaGr -

POZVÁNÍ NA KARNEVAL

V rámci propojení s integrovaným záchran-
ným systémem, jsme se rozhodli podpořit 

technické vybavení nejen naší organizace, ale 
též města Kaplice a pořídit přístroj, tzv. defib-
rilátor, který může zachránit život člověka se 
závažnými zdravotními potížemi.
Přístroj je umístěn ve skříňce na recepci DpS 
Kaplice a je označen speciálním zeleným lo-
gem.
Na pracovišti jsou vždy přítomni proško-
lení zaměstnanci, kteří umí přístroj použít

a v případě potřeby poskytnout pomoc.
Defibrilátor je automatický a jeho obsluhu 
zvládne i naprostý laik. Určený je pro člověka 
se srdeční zástavou, který nedýchá a nebije 
mu srdce. V takovém případě je vhodné pří-
stroj použít. Před samotným zahájením resus-
citace se volá záchranná služba 155, kde se 
událost nahlásí a telefon
se přepne na hlasitý odposlech pro využití pří-
padné pomoci z dispečinku.
Při otevření přístroje se spustí automatická 

hlasitá navigace, která udává pokyny, jak v 
případě záchrany postupovat. Nejdříve se při-
kládají elektrody, návod na jejich umístění je 
součástí vybavení. Pokud si zachraňující není 
jistý, zdali je nutné přístroj použít, po přiložení 
elektrod defibrilátor sám vyhodnotí, zda-li je 
nutné člověka defibrilovat. V případě, že ne, 
přístroj tuto informaci oznámí a čeká se do 
příjezdu záchranné služby. Elektrody nechává-
me stále přilepené
a zůstáváme s člověkem pro případné zhor-
šení zdravotního stavu. Pokud je resuscitace 
nutná, přístroj nás bude intuitivně navádět k 
dalším krokům. Pomocí adaptivní technologie 
si nastaví sílu výboje, pokud srdce nereaguje 
na první výboj, provede další defibrilační vý-
boje se stupňující
se intenzitou. Elektrody opět ponecháváme a 
až do příjezdu záchranné služby zůstáváme
s člověkem.
Včasná defibrilace výrazně zvyšuje šanci na 
přežití a pokud je provedena okamžitě po pří-
hodě, udává se přežití až v 94% případů. Dou-
fáme tedy, že přístroj bude užitečný nejen pro 
naše klienty, ale též pro občany z okolí, kterým 
třeba také jednou zachrání život.

- Domov pro seniory Kaplice -

DOMOV PRO SENIORY KAPLICE
– POŘÍZENÍ DEFIBRILÁTORU

Z DŮVODU ČERPÁNÍ DOVOLENÉ BUDE 
VE DNECH 14.3. - 18.3.2022 UZAVŘENÁ 

OBECNÍ KNIHOVNA
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LY ÚSPĚCH NAŠEHO ŽÁKA V OKRESNÍM KOLE MA-
TEMATICKÉ OLYMPIÁDY
Schopnost logického myšlení, ale i znalost matematických operací a 
postupů - to vše je nutné pro úspěch v matematické olympiádě. Žák 
páté třídy - Přemysl Otakar Chaloupka - tyto dovednosti předvedl jak 
ve školním, tak i v okresním kole soutěže, které vyhrál! Gratulujeme!

LYŽAŘSKÝ VÝCVIK
Konečně to letos vyšlo! Dostatek sněhu a žádná omezení. Na přelo-
mu ledna a února se tak mohl uskutečnit lyžařský výcvik. Protože se v 
posledních dvou letech nekonal, účastnily se ho letos rovnou tři třídy 
- sedmá, osmá a devátá. Počasí se za ten týden vystřídalo všelijaké - od 
mrholení, po silný vítr, ale i sluníčko. Dobrou náladu a radost z pobytu 
na čerstvém vzduchu to ale neovlivnilo :) Na lipenské svahy se pustily 
dvě skupiny lyžařů a dvě snowboardistů pod vedením instruktorů ze 
Skischool Lipno + p. učitelky / instruktorky Kertesové. Každý z účast-
níků byl nakonec oceněn diplomem, ať už za dobrý sportovní výkon či 
alespoň za osobní posun…

A na svah vyrazili i naši prvňáci -  v pátek 28. 1. se zúčastnili lyžařské-
ho "mini" výcviku. I jejich výuka probíhala pod vedením zkušených in-
struktorů a žáci byli rozděleni do dvou skupin. Skupina "zkušenějších" 
vyrazila rovnou na sjezdovku Jezerní. Ostatní žáci se učili základům ve 
výukovém hřišti Fox park. Počasí nám přálo a všichni zúčastnění byli 
velmi šikovní. Na konci výcviku dostal každý žák památeční diplom a s 
úsměvem na tváři odcházel domů.

KLUCI V AKCI
Také vás ve škole bavilo vaření? Kluky z šestky pod vedením pana učite-
le Micáka baví očividně. A nejen baví, také jim skvěle jde! Že si troufají 
i na náročnější pokrmy dokazuje fotografie jejich posledního výtvoru. 
Věřte ale, že ještě lepší než fotografie byla vůně, která se ze školní ku-
chyňky linula :)

- ZŠ a MŠ Loučovice -

Srdečně Vás zveme na XIII. ročník charitativ-
ního Koncertu pro Andu, který se uskuteční 

poslední březnovou sobotu v sále KD Loučovi-
ce od 19 hodin. 
Těšit se můžete na  kapely: žákovská kapela 
ZUŠ, Siskin’s, zpěvák a kytarista Jeroen Smit, 
Jiří Schelinger Memory Band, Magma, Led Ze-
ppelin s.r.o., a celý večer uzavírá B-IG.  
Výtěžek z dobrovolného vstupného bude vě-
nován na Dětskou hematoonkologii v Českých 

Budějovicích. 
Díky Vaší štědrosti se na předcházejícím roč-
níku - v roce 2019, (v roce 2020 a 2021 se 
koncert nekonal) podařilo vybrat rekordních 
63.000 Kč. Za posledních dvanáct let jsme tak 
společně pomohli nemocným dětem částkou 
přesahující půl miliónu korun. Děkujeme!
Děkujeme také p. satrostovi Janu Kubíkovi za 
možnost koncert uskutečnit v KD Loučovice a 

paní Janě Grammetbauerová za pomoc s or-
ganizací. 
Přijďte si zavzpomínat, poslechnout dobrou 
muziku a pokračovat v této krásné tradici.  Tě-
šíme se na Vás!

- Za pořadatele Vladislav Čížek -

XIII. ROČNÍK KONCERTU PRO ANDU
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Vážení  příznivci akti vního stáří,
v Senior klubu se dne 7.2.2022 konala 

beseda s prof. MUDr. Věrou Adámkovou, CSc. 
na téma "České zdravotnictví v boji proti  Co-
vid-19".  Přístup paní profesorky Adámkové 
byl velmi profesionální, odborný, vlídný a lid-
ský.  Dozvěděli jsme se mnoho informací zají-
mavých, nových a pro účastníky besedy i uži-
tečných, které se netýkaly pouze Covidu-19. 
Témat, kterých se beseda dotkla bylo  mnoho, 
např. kardiovaskulární onemocnění, onemoc-
nění pohybového aparátu, zdravá strava a pit-
ný režim atd.  Děkujeme panu starostovi Ing. 

Janu Kubíkovi za uskutečnění besedy a paní 
prof. MUDr. Věře Adámkové, CSc. za příjemně 
strávené odpoledne. Všem, kteří se zúčastnili, 
se beseda líbila. Snad se nám příště poštěstí  
mít v našem Senior klubu opět nějakou vý-
znamnou a zajímavou osobnost, která má díky 
své odbornosti  a zkušenostem, co nabídnout. 
V měsíci březnu se činnost klubu bude  ubírat 
směrem k blížícím se velikonočním svátkům. 
Také již plánujeme další jednodenní autobu-
sové výlety. První výlet, který absolvujeme již 
v květnu, bude exkurze v Pivovaru Proti vín, 

a.s., která bude spojena s ochutnávkou piv 
Platan. Společný oběd bude v pivovarské re-
stauraci u areálu pivovaru Platan Proti vín, kte-
rá se zaměřuje na českou kuchyni a pivní spe-
ciality. Podrobnosti  budou včas uveřejněny v 
Loučovickém zpravodaji a na plakátu k výletu 
(vývěsní plochy obce).

Přeji Vám pohodové první jarní dny plné slun-
ce. 

- Mgr. Pavla Vachová, Senior klub Loučovice -

INFORMACE ZE SENIOR KLUBU LOUČOVICE
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Obyvatelé Loučovic oslavili poslední únorovou sobotu masopust. Procesí maškar a masopustní veselí,  které jsou jako regionální tradice na sezna-
mu UNESCO, se v Loučovicích konalo už po deváté. Loni byla masopustní koleda kvůli koronavirovému lockdownu zrušena.
Začalo se už po ránu v půl deváté,  kdy koledníci požádali starostu obce o povolení koledu vykonávati. Průvod nabídl nepřeberné množství masek.  
V maskách se proháněli  jak dospělí, tak i děti. 
U každého stavení, napříč Loučovicemi od panelových domů až po Svatý Prokop, se vytáčelo masopustní kolečko. Na koledníky vždy čekalo něco 
na zahřátí, dobré jídlo a sladké dobroty pro děti.

- František Fazekas -

LOUČOVICKÝ MASOPUST 2022
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HLEDÁME PRÁVĚ TEBE! 

MAGNUS investuje do modernizace a rozšíření svých závodů ve Vyšším Brodě a Černé v Pošumaví. 

Pro posílení našeho týmu hledáme motivované zaměstnance pro zajímavé výrobní úkoly a pozice. 

Nedojíždějte do Rakouska, ale využívejte rakouských podmínek ve Vyšším Brodě nebo Černé v 
Pošumaví a ušetřete čas a náklady na cestu sobě i své rodině. 

Co nabízíme 
 Mzda v závislosti na kvalifikaci  
 Další atraktivní systém bonusů a roční úpravy mezd 
 Atraktivní benefity, jako jsou obědy, káva a příspěvek na dojíždění. 
 Jistota zaměstnání podložená pracovní smlouvou 
 Zajímavé kariérní příležitosti 

Zaujala Vás tato nabídka? 
Pokud ano, neváhejte nás kontaktovat a zašlete nám Váš životopis e-mailem na adresu: 
jobs@magnuspackaging.eu, nebo se s námi spojte telefonicky na čísle +420 775 709 282. 

 
 

 
 
 
 
 Vysoký výdělek Benefity Jistota zaměstnání Káva Stravování Zdraví Kariérní růst 



Hauser v Kaplici teď nabízí
i pohodlné svozy
Hauser patří mezi největší zaměstnavatele v tomto regionu a právě teď se otevírají 
možnosti i pro zaměstnance, kteří bydlí ve větším rádiusu od výrobního závodu.
A to díky svozům, které má firma v plánu. Rozšíří tím portfolio již tak štědrých benefitů.

Od června tohoto roku firma ve svém kaplickém výrobním 
závodě zdvojnásobí svou stávající produkci mrazicího nábytku. 
Dojde mimo jiné ke zprovoznění úplně nové montážní linky
na výrobu mrazicích van. Tento projekt umožní vytvořit desítky 
nových pracovních míst. Právě teď máš skvělou příležitost být 
u toho. Práce ve dvousměnném provozu ve stabilním oboru 
chladírenství, to je volba, kterou neuděláš chybu. A máme
v plánu i další věci, tak nás sleduj.

✶ jistotu a stabilní zázemí prosperující společnosti
✶ pravidelné navyšování mzdy 
✶ 5 týdnů placené dovolené 
✶ další placené volno až 5 dní ročně za odpracovanou dobu 
✶ dotované stravování v moderní jídelně
✶ příspěvky na dojíždění, popřípadě svozy 
✶ práci na dvě směny (ranní od 5:50, odpolední od 13:50) 
✶ příspěvky na životní pojištění / penzijní spoření ve výši  
 800 Kč měsíčně 
✶ věrnostní prémie za odpracovanou dobu 
✶ příplatky za odpolední směny 25 Kč/hod 
✶ finanční odměny za zlepšovací návrhy 
✶ bezúročné půjčky na bydlení či rekonstrukci až 100 000 Kč
✶ a mnoho dalšího…

Plánované trasy svozů:                                                                           
Český Krumlov - Mirkovice - Markvartice - Velešín - Netřebice 
- Kaplice nádraží - výrobní závod Kaplice

Loučovice - Vyšší Brod - Dolní Dvořiště - výrobní závod Kaplice

Co ti vedle atraktivní mzdy může ještě 
HAUSER nabídnout?

Ing. Lenka Nožičková
personalni@hauser.com
+420 603 422 257

HAUSER spol. s r.o.
382 41 Kaplice 253 
www.hauser.cz

Získej lepší práci!
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